
Osnovna škola Ivana Meštrovića 

Zagreb, Martina Pušteka 1 

10000 Zagreb 

Klasa: 602-02/23-01/17 

Ur.broj: 251-190-23-01 

 

Z a k lj u č c i  
s 17. sjednice ŠO, 25.7.2023. 

 

 

Nazočni članovi Školskog odbora: Tibor Komar, Krešimir Sočković, Hrvoje Đurak, Jelena 

Čeko, Ivana Pikić Jugović, Ivan Bubić i Igor Naglić. 

Ostali članovi: Milivoj Magerl, ravnatelj 

Zapisnik vodi Igor Naglić, član Školskog odbora. 

 

 

Za ovu sjednicu predlaže se sljedeći dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice 

2. Polugodišnji financijski izvještaj od 1.1.2023. do 30.06.2023. 

3. Realizacija proračuna (RVI) od 1.1.2023. do 30.06.2023. 

4. Ponude za kupnju školskog namještaja 

5. Razno 

 

 

Ad. 1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice 

Zapisnik s prethodne sjednice jednoglasno je usvojen. 

 

Ad. 2. Polugodišnji financijski izvještaj od 1.1.2023. do 30.06.2023. 

 

Ravnatelj usmeno informira nazočne članove Školskog odbora o točki dnevnog reda i 

vodi ih kroz parametre polugodišnjeg financijskog izvješća. Naglašava kako je izvještaj predan 

i prošao prema Gradskoj upravi. Polugodišnji financijski izvještaj nalazi se u prilogu zapisnika 

sa 17. sjednice Školskog odbora i objavljen je na web stranici škole. 

Polugodišnji financijski izvještaj jednoglasno je usvojen. 

 

 

Ad.  3. Realizacija proračuna (RVI) od 1.1.2023. do 30.06.2023. 

 

Ravnatelj usmeno informira nazočne članove Školskog odbora o točki dnevnog reda i 

vodi ih kroz parametre (plan i rashode) prikazane u tablici realizacije financijskog izvješća 



(tablice RVI). Izvještaj se nalazi u prilogu zapisnika sa 17. sjednice Školskog odbora i objavljen 

je na web stranici škole. 

Izvještaj je jednoglasno prihvaćen od Školskog odbora. 

 

 

Ad. 4. Ponude za kupnju školskog namještaja 

 

Ravnatelj pojašnjava kako može dati suglasnost za iznose do 2.683,31 € (tj.20.000,00 

kn), a za iznose od 2.683,31 € (20.000,00 kn) do 9.391,56 € (70.000,00 kn) suglasnost mora 

dati Školski odbor. Škola planira nabaviti potrebni novi namještaj i nadomjestiti dotrajali 

namještaj iz nekoliko učionica. Za potrebni školski namještaj dobivene su 3 ponude koje je na 

sjednici školskog odbora pročitao predsjednik. Ponude su poslane s pozivom na sjednicu ŠO, 

ponude su: 
 

1. COSMOS STAR d.o.o. – ponuda iznosa 7.387,50 € 

2. sb commerce – ponuda iznosa 4.678,75 € 

3. Školski servis d.o.o. – ponuda iznosa 4.669,00 € 
 

Ravnatelj napominje kako škola za većinu potrebnog pribora i namještaja posluje sa Školskim 

servisom d.o.o. i kako je škola zadovoljna njihovom uslugom i kvalitetom njihovog rada. Kako 

je njihova ponuda ujedno i najjeftinija Školski odbor jednoglasno odabire ponudu Školskog 

servisa d.o.o. 

 

 

Ad . 5 Razno  

 

Pod točkom razno članovi školskog odbora postavljaju pitanja ravnatelju. 

Pitanje: Postoji li kakva šteta na školi s obzirom na nevrijeme koje je pogodilo Zagreb?  

Odgovor: Na području škole pao je jedan jablan, oštećen je dimnjak i odvojila se plastična tenda 

na pomoćnom ulazu u školu. Šteta je prijavljena na telefonski broj 113 i DVDu Jarun. Dodatno 

neki prozori na dvorani su oštećeni i razbijeni i kiša je procurila u dvoranu i jedan od prozora 

učionice je razbijen. Prozor učionice je zamijenjen, a prozori na dvorani su sanirani. Čeka se 

ovlaštena osoba Grada kako bi se utvrdili razmjeri štete i potrebni radovi. Ravnatelj još jednom 

napominje kako je sve prijavljeno Gradskom uredu. 

 

Pitanje: Prijava potreba škole za prelazak na jedno-smjenski rad? 

Odgovor: Ravnatelj objašnjava kako trenutno Gradski ured prikuplja sve potrebne podatke, tj. 

potrebe škola u Gradu Zagrebu te da će škole biti zajednički prijavljene kao Grad Zagreb (tj. 

jedna prijava za cijeli Zagreb). Rok Grada je 31.7.2024. Naša škola ulazi u taj projekt s obzirom 

na veliki broj učenika, a prijedlozi za našu školu su dogradnja na postojeći objekt, dogradnja 

novoga objekta ili izrada područne škole u Staglišću, o njima odlučuje Grad Zagreb nakon 

dolaska gradskih inženjera i projektanta. Znači škola trenutno čeka obavijest Grada. 

 



Na kraju ravnatelj dodaje da je prijavljen i problem sa sanitarnim čvorovima za što se također 

čeka odluka Grada o načinu sanacije 

 

 

Zapisnik sastavio: Igor Naglić 

 

Predsjednik Školskog odbora: Igor Naglić, prof. 


